
 

Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road 

Declaration 

 

 Regarding the incidents happened last week, no related parties sought 

medical help at the Hong Kong Adventist Hospital - Stubbs Road. 

 

 Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road always puts the health and 

well-being of patients as the first consideration. We endeavor to provide professional 

and quality medical service for anyone in need without considerations of age, 

disease or disability, creed, ethnic origin, gender, nationality, political affiliation, race, 

sexual orientation, social standing, or any other factor intervening between our 

mission and our patients. 

 

 As we are not equipped to provide medical service for severe injury (such as 

car crash, murder, or abuse), and suicide, we will provide immediate medical help to 

anyone in need, to stabilize patient's condition before they are transferred to public 

hospitals for further treatments. 

 

 

香港港安醫院─司徒拔道 

病人的福祉為首要考慮 

 

  就上星期所發生的衝突，並未有相關人士到 香港港安醫院─司徒拔道 求診。 

 

  香港港安醫院─司徒拔道 將病人的福祉視作首要考慮，為所有有需要的病人提供專

業而嚴謹的醫療服務，不受任何年齡、疾病或殘障、教義、裔屬、性別、國籍、政

見、種族、性傾向、社會立場或任何其他因素干擾。 

 

  雖然受醫療設備所限，本院未能為嚴重創傷，有自殺或暴力傾向，精神狀況不穩

定或處於精神病狀態，服用過量精神科藥物、酗酒或濫用藥物，已確診或懷疑患有

SARS 非典型肺炎或禽流感等個案提供服務，但仍會盡力提供一切即時的治療和支援，

穩定情況以轉介到公立醫院接受進一步治療。 

 

 

 

 


